
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.51.1.2021.JT 

Protokół Nr 160/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 2 grudnia 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:02 zakończenie o godz. 11:46 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda 

 Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi Lila Wojciak (w zastępstwie Naczelnika Wydziału 

Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasza 

Woska) 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

 Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w 3 oddziałach w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, w 9 oddziałach 

w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, w 3 oddziałach 

w Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, w 1 oddziale w Zespole 

Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli oraz 5 oddziałach w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną 

wywołaną pandemią COVID-19.  



4. Wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji dodatkowych zajęć z języka polskiego dla ucznia przybywającego 

z zagranicy. 

5. Wniosek Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie 

wsparcia finansowego Powiatowego Konkursu  „Szopka Bożonarodzeniowa”.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej 

Powiatu Stalowowolskiego przyjętego uchwałą nr XI/144/2000 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 27 kwietnia 2000 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z 

dróg i ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów 

powstałych w związku z usuwaniem pojazdów. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2021 rok.  

9. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do 

porządku obrad XXXIV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień 

16 grudnia 2021 r. punktu. 

10. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 157/2021 z dnia 18 listopada 2021 r. 

- Nr 158/2021 z dnia 26 listopada 2021 r. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 160. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 



Ad. 3. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w 3 oddziałach w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, w 9 oddziałach 

w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, w 3 oddziałach 

w Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, w 1 oddziale w Zespole 

Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli oraz 5 oddziałach w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną 

wywołaną pandemią COVID-19. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że w 3 oddziałach w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, w 9 oddziałach w Zespole 

Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, w 3 oddziałach w Zespole Szkół Nr 

2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, w 1 oddziale w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego w Stalowej Woli oraz 5 oddziałach w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, 

w związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną wywołaną pandemią COVID-19, zostały 

zawieszone zajęcia. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad wyrażeniem zgody na 

zawieszenie zajęć w w/w klasach. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć 

w 3 oddziałach w I Liceum Ogólnokształcącym im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, 

w 9 oddziałach w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, 

w 3 oddziałach w Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, w 1 oddziale 

w Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli oraz 5 oddziałach w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną wywołaną 

pandemią COVID-19. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawieszenie zajęć w w/w klasach.  

Ad. 4. Wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji dodatkowych zajęć z języka polskiego dla ucznia przybywającego 

z zagranicy. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 

im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o organizację od 29 listopada 

2021 r. do 24 czerwca 2022 r. dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze 4 godz./tyg. dla 

ucznia, który przybył z zagranicy. Pani Naczelnik Bożena Karlik przypomniała, że zgodnie 

z zapisem § 17 ust. 1, 2 i 3 rozporządzenia MEN z dnia 23 sierpnia  2017 r. w sprawie kształcenia 

osób niebędących obywatelami polskimi oraz osób będących obywatelami polskimi, które 

pobierały naukę w szkołach funkcjonujących w systemach oświaty innych państw (Dz. U. 

z 2020 r., poz. 1283), dla uczniów przybywających z zagranicy, podlegających obowiązkowi 

szkolnemu lub obowiązkowi nauki, którzy nie znają języka polskiego albo znają go na poziomie 

niewystarczającym do korzystania z nauki, organ prowadzący szkołę organizuje w szkole 

dodatkową, bezpłatną naukę języka polskiego w formie dodatkowych zajęć lekcyjnych, 



w wymiarze nie niższym niż 2 godziny tygodniowo. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, 

że koszt organizacji w/w zajęć wynosi 6 118, 92 zł, w tym: 

- od 29 listopada 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. – 659,41 zł, 

- od 1 stycznia 2022 r. do 24 czerwca 2022 r. – 5 459,51 zł. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku p.o. 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli w sprawie organizacji 

dodatkowych zajęć z języka polskiego dla ucznia przybywającego z zagranicy i decyzją 

o organizacji od 29 listopada 2021 r. do 24 czerwca 2022 r. dodatkowych zajęć z języka polskiego 

w wymiarze 4 godz./tyg. dla ucznia w/w zespołu szkół, który przybył z zagranicy. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli w sprawie organizacji dodatkowych zajęć z języka polskiego dla ucznia 

przybywającego z zagranicy i zadecydował o organizacji od 29 listopada 2021 r. do 24 czerwca 

2022 r. dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze 4 godz./tyg. dla ucznia w/w zespołu szkół, 

który przybył z zagranicy.  

Ad. 5. Wniosek Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie 

wsparcia finansowego Powiatowego Konkursu  „Szopka Bożonarodzeniowa”. 

Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi Lila Wojciak przypomniała, że Gminne Centrum Kultury 

w Radomyślu nad Sanem, od 2014 roku organizuje Powiatowy Konkurs pn. „Szopka 

Bożonarodzeniowa”, adresowany do dzieci, młodzieży oraz dorosłych. Od kilku lat w konkursie 

biorą udział także seniorzy i osoby niepełnosprawne. Pani Lila Wojciak oznajmiła, że głównym 

celem konkursu jest upowszechnianie i kultywowanie zwyczajów związanych z tradycją świąt 

Bożego Narodzenia, a także popularyzowanie dorobku kulturowego powiatu poprzez przekaz 

wartości i tradycji ludowych. Oznajmiła również, że uczestnicy konkursu, którzy wyrażą chęć 

wzięcia w nim udziału, wcześniej będą mogli uczestniczyć w specjalnie organizowanych 

warsztatach plastycznych, przygotowujących do wykonania konkursowych szopek. Oznajmiła 

także, iż zgodnie z regulaminem konkursu, szopki mają mieć formę przestrzenną i być wykonane 

z wykorzystaniem różnych materiałów i technik plastycznych. Pani Lila Wojciak poinformowała, 

że Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem zwróciła się z prośbą o 

wsparcie finansowe konkursu, w kwocie 1 500  zł, które w przypadku ich przyznania, przeznaczy 

na zakup nagród dla jego uczestników. Następnie oznajmiła, że Wydział Promocji, Kultury, 

Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje, aby przychylić się do prośby 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem i dofinansować przedsięwzięcie  

w kwocie  800,00 zł, z przeznaczeniem na zakup nagród i dyplomów. Ponadto, oznajmiła,  

że przesłane prace zostaną ocenione przez powołane jury. Zwycięzcy otrzymają nagrody  



i wyróżnienia, a pozostali uczestnicy, nagrody pocieszenia. Pani Lila Wojciak poinformowała 

także, iż forma wręczenia nagród uzależniona będzie od obowiązującego reżimu sanitarnego, ale 

ich wręczenie wstępnie planowane jest na dzień 6 stycznia 2022 r. i ma mieć miejsce  podczas 

imprezy pn. „Szczodraki”. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby dofinansować Powiatowy 

Konkurs „Szopka Bożonarodzeniowa” w kwocie 1000 złotych. Pan Starosta zapytał Wicestarostę 

Mariusza Sołtysa i pozostałych Członków Zarządu Powiatu o opinię na temat ewentualnego 

dofinansowania w/w konkursu w zaproponowanej przez siebie kwocie. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys i pozostali Członkowie Zarządu z aprobatą odnieśli się do propozycji Pana Starosty. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie wsparcia finansowego 

Powiatowego Konkursu  „Szopka Bożonarodzeniowa” i decyzją o dofinansowaniu w/w konkursu 

w kwocie 1000 złotych, z przeznaczeniem na zakup nagród i dyplomów. Głosy: za – 5, przeciw – 

0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu 

nad Sanem w sprawie wsparcia finansowego Powiatowego Konkursu  „Szopka Bożonarodzeniowa” 

i zadecydował o dofinansowaniu w/w konkursu w kwocie 1000 złotych, z przeznaczeniem na zakup 

nagród i dyplomów.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Regulaminu Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego przyjętego uchwałą nr XI/144/2000 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 27 kwietnia 2000 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak przypomniał, że Społeczna 

Straż Rybacka działa na terenie Powiatu Stalowowolskiego od 2000 roku. Przypomniał również, 

że Rada Powiatu Stalowowolskiego w dniu 27 kwietnia 2000 r.  podjęła uchwałę Nr XI/144/2000 

w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego (SSR). 

Oznajmił, że strażnicy społeczni nie pobierają  za realizowane prace żadnych wynagrodzeń.  

Dodał, iż Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego doskwiera niedobór sprzętu,  

w związku z czym istnieje potrzeba doposażenia strażników. Poinformował, że w ocenie 

Państwowej Straży Rybackiej, Społeczna Straż Rybacka Powiatu Stalowowolskiego funkcjonuje 

bardzo dobrze. Podkreślił, że Społeczna Straż Rybacka Powiatu Stalowowolskiego w sposób 

wzorowy prowadzi współpracę z Państwową Strażą Rybacką m. in. poprzez przeprowadzanie 

wspólnych kontroli w terenie. Wyjaśnił, że zmiana zapisów Regulaminu Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego umożliwi Powiatowi Stalowowolskiemu zakup 

wyposażenia i sprzętu dla strażników Społecznej Straży Rybackiej działającej na obszarze 

Powiatu Stalowowolskiego. Pan Naczelnik Witold Tutak oznajmił, że strażnicy Społecznej Straży 



Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego jednogłośnie wyrazili wolę, aby Powiat Stalowowolski  

w najbliższym czasie sfinansował doposażenie ich w odpowiednią odzież. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, ilu sztuk takiej odzieży obecnie brakuje strażnikom Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego? Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

Witold Tutak odpowiedział, że złożone zostało zamówienie na 5 kompletów. Starosta Janusz 

Zarzeczny i Wicestarosta Mariusz Sołtys zaproponowali, aby docelowo zwiększyć liczbę 

kompletów odzieży, w które miałaby zostać wyposażona Społeczna Straż Rybacka działająca na 

obszarze Powiatu Stalowowolskiego do 10. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

Witold Tutak z aprobatą odniósł się do propozycji Pana Starosty i Pana Wicestarosty. Starosta 

Janusz Zarzeczny wyraził wolę, aby w 2022 roku dokonać oficjalnego przekazania Społecznej 

Straży Rybackiej działającej na obszarze Powiatu Stalowowolskiego zakupionego sprzętu  

i wyposażenia. Pan Naczelnik Witold Tutak odniósł się do propozycji Pana Starosty z aprobatą. 

Zwrócił się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z prośbą o podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Regulaminu 

Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego przyjętego uchwałą nr XI/144/2000 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 27 kwietnia 2000 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 160/1064/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 

Stalowowolskiego przyjętego uchwałą nr XI/144/2000 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 

27 kwietnia 2000 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 

Stalowowolskiego.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów 

powstałych w związku z usuwaniem pojazdów. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przypomniała, że zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 

20 czerwca 1997r. – Prawo o ruchu drogowym (t. j. Dz. U. z 2020 poz. 110 z późn. zm.) Rada 

Powiatu ustala corocznie w drodze uchwały wysokość opłat za usuwanie pojazdów z dróg 

i przechowywanie ich na parkingach strzeżonych oraz określa wysokość kosztów, o których 

mowa w art. 130a ust. 2a ustawy Prawo o ruchu drogowym. Przypomniała również,  

że ustawodawca w art. 130a ust. 6a przedmiotowej ustawy określił maksymalną wysokość stawek 

kwotowych opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów. Ponadto, przypomniała, że w myśl 

art. 130a ust. 6b, 6c oraz 6d tejże ustawy przedmiotowe stawki opłat ulegają corocznej zmianie 

na następny rok kalendarzowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług 



konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza, w którym stawki ulegają zmianie w stosunku do 

analogicznego okresu roku poprzedniego. Pani Skarbnik oznajmiła, że maksymalne stawki opłat 

za w/w czynności, na każdy rok kalendarzowy ogłasza w drodze obwieszczenia w Dzienniku 

Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” minister właściwy do spraw finansów 

publicznych. Poinformowała, że maksymalne stawki opłat za w/w czynności na 2022 rok zostały 

zawarte w treści obwieszczenia Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 29 lipca 

2021 r. w sprawie ogłoszenia obowiązujących w 2022 r. maksymalnych stawek opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym (M. P. z 2021 r. poz. 721). Pani Skarbnik 

powiedziała, że Wydział Budżetu i Finansów proponuje, aby pozostawić obowiązujące na terenie 

Powiatu Stalowowolskiego stawki opłat za usuwanie pojazdów z dróg i przechowywanie ich na 

parkingach strzeżonych na dotychczasowym poziomie. Omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku 

z usuwaniem pojazdów. Pani Skarbnik poinformowała, że na lokalnym rynku przedsiębiorców 

świadczących usługi w zakresie usuwania (holowania) i przechowywania pojazdów na parkingu 

strzeżonym dokonano zapytania o aktualne rynkowe stawki za usunięcie pojazdu. Oznajmiła,  

że udzielając odpowiedzi przedsiębiorcy wskazali kwoty zbliżone do stawek przedstawionych  

w obowiązującej dotychczas Uchwale Rady Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 160/1065/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku 

z usuwaniem pojazdów. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2021 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące omówionego przez Panią 

Skarbnik projektu uchwały? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 160/1066/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

 



Ad. 9. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do 

porządku obrad XXXIV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień 

16 grudnia 2021 r. punktu. 

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Stalowowolskiego o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Powiatu 

Stalowowolskiego zaplanowanej na dzień 16 grudnia 2021 r. punktu w brzmieniu: Rozpatrzenie 

projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości 

kosztów powstałych w związku z usuwaniem pojazdów. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie nad przyjęciem wniosku. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego 

o wprowadzenie do porządku obrad XXXIV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego zaplanowanej na 

dzień 16 grudnia 2021 r. punktu. 

Ad. 10. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 157/2021 z dnia 18 listopada 2021 r. 

- Nr 158/2021 z dnia 26 listopada 2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 157/2021 z dnia 18 listopada 2021 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się  - 0.  

Protokół Nr 157/2021 z dnia 18 listopada 2021 r. został przyjęty. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 158/2021 z dnia 26 listopada 2021 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan 

Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu Nr 158/2021 z dnia 26 listopada 2021 r. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Protokół Nr 158/2021 z dnia 26 listopada 2021 r. został przyjęty.  

Ad. 11. Wolne wnioski. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła analizę wykonania art. 30 Karty Nauczyciela za 

okres od stycznia do listopada 2021 r. w zakresie realizacji wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

Z przedstawionych danych wynika, że na wszystkich stopniach awansu zawodowego nauczyciele 

osiągnęli wynagrodzenia powyżej wymaganej kwoty. Pani Skarbnik zaproponowała, w związku 

z tym, wypłatę wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe z miesiąca grudnia, łącznie 

z wynagrodzeniem na dzień 1 stycznia 2022 roku. Po odbyciu rozmowy z Panią Skarbnik, Zarząd 



Powiatu podjął decyzję o terminie wypłaty za godziny ponadwymiarowe z miesiąca grudnia 

w dniu 1 stycznia 2022 roku.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda opuścił posiedzenie.  

Zarząd Powiatu podjął decyzję o terminie wypłaty nauczycielom szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski wynagrodzeń  za godziny ponadwymiarowe z miesiąca 

grudnia w dniu 1 stycznia 2022 roku. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby jeszcze poruszyć jakieś 

tematy? Żadne tematy nie zostały poruszone.  

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman 

                      Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

                                                                                                                                               (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


